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Onderwerp 

 

Bestuursvraag mbt Grondgebruik en gewasbescherming 

Indiener 

 

John van der Slot  Partij Agrarisch 

 Datum vraag  

 

14 februari 2024 

Datum antwoord 21 februari 2024 

Bron E-mail 

Aan De verenigde vergadering 

Van Dijkgraaf en hoogheemraden 

Portefeuillehouder Rogier van der Sande 

 

Context   

De heer Van der Slot van de fractie Agrarisch heeft op 14 februari 2024 per e-mail een 

bestuursvraag gesteld met betrekking tot grondgebruik en gewasbescherming. Hieronder 

volgt een korte inleiding die de heer Van der Slot meezond bij de gestelde vraag.  
 
“We hebben waarschijnlijk allemaal kennisgenomen van de teruggetrokken besluiten in 

Brussel onder druk van boerenprotesten. We lezen ook dat landbouwers en bollentelers 

opgelucht adem kunnen halen want alle bedreigingen met beperking van grondgebruik 

(bv bufferstroken) en gewasbescherming (nul gebruik in 2030) zijn uitgesteld.”  
 

Vraag 1 

Gaat Rijnland hier ook de veranderende regels vanuit Brussel gelijk volgen en dus niet 

handhaven? Bijvoorbeeld op bufferstroken, of neemt Rijnland een afwachtende houding 

in?  
 

Antwoord 1 

De vanuit Brussel teruggetrokken besluiten hebben geen betrekking op de taken van 

Rijnland. De regels met betrekking op de teeltvrije zone wijzigen niet en blijven 

onverminderd van kracht. Het toezicht op de naleving van deze regels wordt volgens het 

door D&H vastgestelde Naleving uitvoeringsprogramma 2024 door Rijnland uitgevoerd.  
 


